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   OBEC VĚTRUŠICE 

Vltavská 14, 250 67 Větrušice, Praha – východ, tel.:220 941 265, 220 940 507 

e-mail: obec@vetrusice.cz.                    www.vetrusice.cz 

 
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva 

 
 Poř. číslo 3a/18 

 
Datum a čas: 19.12.2018 v 18:00 

 
Místo: 
 

Obecní úřad, Vltavská 14, Větrušice 

Přítomni: 7 členů zastupitelstva: Petra Šefčíková – starostka obce, Mgr. Jana 
Dyčková – místostarostka obce , Ing. Michael Buchar, Filip Damek, 
ing. Jana Růžičková, Karel Špírek, ing. Petr Havlík – místostarosta 
obce – příchod v 18:14 (viz prezenční listina) 
 

Omluveni: 
Neomluven: 
Počet přítomných občanů: 
 

0 
0 
0 

Zasedání zastupitelstva řídila: Petra Šefčíková (starostka obce) 
Zastupitelé pověřili zápisem: 
 

Mgr. Janu Dyčkovou 
 

Zasedání zahájeno v  
Zasedání ukončeno ve  
 

18:08 
20:21 

 
Starostka obce P. Šefčíková podle prezenční listiny shledala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné 
a zasedání zahájila přivítáním přítomných zastupitelů. 
 
Následně navrhla za zapisovatele zasedání zastupitelů J.Dyčkovou. Zastupitelé schválili navrženého 
zapisovatele hlasováním. 
  

Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Dyčková) 
 
 
Předsedající P. Šefčíková navrhla ověřovateli zápisu J. Růžičkovou a F. Damka. K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. Zastupitelé obce schválili navržené ověřovatele hlasováním. 

 
Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Damek) 

 
P. Šefčíková po úvodní části přednesla navržený program, kdy přítomné zastupitele seznámila 
s programem zasedání tak, jak byl vyvěšen na úřední desce. 
 
 

mailto:obec@vetrusice.cz
http://www.vetrusice.cz/
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Navržený program zasedání: 
 
 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 
2. Projednání a schválení rozpočtu na rok 2019 
3. Projednání a schválení střednědobého výhledu rozpočtu na 2020 - 2021 
4. Výběr zhotovitele na rekonstrukci HZ dle prodloužené výzvy k podání nabídek  
5. Projednání podkladů pro veřejnou zakázku na stavbu ČOV a kanalizace 
6. Smlouva o zřízení věcného břemene se společností Česká telekomunikační infrastruktura a.s. 
7. Stavební  
8. Činnost úřadu 
9.  Závěr 

 
P. Šefčíková navrhla zařazení dvou mimořádných bodů, a to Rozpočtové opatření č. 7/2018 (bylo 
vypracováno až po vyvěšení programu) a Schválení podání žádosti o dotaci z podprogramu MMR 
Podpora obnovy a rozvoje venkova. 
 
Nikdo ze zastupitelů nevznesl protinávrh, nepožádal o zařazení dalšího mimořádného bodu, proto dala 
starostka obce hlasovat o zařazení mimořádných bodů.  
 

Usnesení 1/3a/18 
 
Zastupitelé obce schvalují zařazení dvou mimořádných bodů do programu zasedání zastupitelstva, a 
to jako bod č. 2 Rozpočtové opatření č. 7/2018 a jako bod 6 Schválení podání žádosti o dotaci 
z podprogramu MMR Podpora obnovy a rozvoje venkova. 
 

Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 
Starostka obce následně přečetla program po zařazení dvou schválených mimořádných bodů. 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 
2. Rozpočtové opatření č. 7/2018 
3. Projednání a schválení rozpočtu na rok 2019 
4. Projednání a schválení střednědobého výhledu rozpočtu na 2020 - 2021 
5. Výběr zhotovitele na rekonstrukci HZ dle prodloužené výzvy k podání nabídek  
6. Schválení podání žádosti o dotaci z podprogramu MMR Podpora obnovy a rozvoje venkova 
7. Projednání podkladů pro veřejnou zakázku na stavbu ČOV a kanalizace 
8. Smlouva o zřízení věcného břemene se společností Česká telekomunikační infrastruktura a.s. 
9. Stavební  
10. Činnost úřadu 
11.  Závěr 

 

Usnesení 2/3a/18 

Zastupitelé obce schvalují program zasedání zastupitelstva se dvěma mimořádnými body. 
 
Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
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1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 

 

Usnesení 2/2a/18 

Rozpočtová opatření č. 4 a 5 byla řádně vyvěšena na úřední desce a na webu obce.  

Usnesení 3/2a/18 
O zvolení člena zastupitelstva spolupracujícího s pořizovatelem při projednávání a pořizování 
územního plánu obce Větrušice byla informována vedoucí odboru územního plánování paní ing. 
Perglerová, odbor územního plánování  ORP Brandýs nad Labem – Stará Boleslav. 

Usnesení 5/2a/18 a usnesení 6/2a/18 
Obecně závazná vyhláška č. 1/2018, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 2/2017 a obecně 
závazná vyhláška č. 2/2018, kterou se stanoví poplatek za komunální odpad byly zveřejněny a odeslány 
na MV ČR. Obec již obdržela právní rozbory, které OÚ zveřejnil na webových stránkách obce. 

Usnesení 7/2a/18 
Majitel firmy Petr Martínek, IČ:11270918, byl informován a o výsledku řízení. Proběhla schůzka se 
zástupci TJ Sokol Větrušice. Smlouva o dílo byla podepsána a bude zveřejněna. 

Usnesení 8/2a/18 
Informace o neschválení smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemcích parc. č. 209/1, 209/2 a 
142/2 byla odeslána Pražské plynárenské a.s. a developerovi ulice Skalní panu Pavlu Moravcovi.  Jako 
důvod byla uvedena nepřijatelně nízká nabízená cena za věcné břemeno na pozemcích v celkové délce 
325 m.  

Usnesení 9/2a/18 
Kontrolního výbor začal pracovat, členky KV byly např. členkami komise pro otevírání obálek 
s nabídkami na rekonstrukci bývalé hasičské zbrojnice.  

Usnesení 10/2a/18 
Majitelka pozemku p.č. 195/6 zpochybnila možnost zajistit dvě parkovací místa na prudce se svažujícím 
pozemku.  Bude projednáno v bodě Stavební. 

 
2. Rozpočtové opatření č. 7/2018 

P. Šefčíková uvedla, že na základě směrnice č. 3/2016, která jí dává pravomoc schvalovat nezbytná 
rozpočtová opatření, schválila rozpočtové opatření č. 6/2018, příjmy i výdaje ve výši 32 000 Kč. 
V příjmech byl navýšen paragraf 6171 – pojistné náhrady a ve výdajích byl překročen výdaj na 
paragrafu 6112, zastupitelstva obcí. 

Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

P. Šefčíková sdělila, že po dohodě s účetní obce navrhuje schválit rozpočtové opatření č. 7 – jedná se o 
odhad především výdajů, které mohou být v prosinci překročeny. Musejí se navýšit příjmy na par. 0000 
z důvodu vyššího příjmu daní a dále na par. 6171, protože během roku přišla pojistná plnění, se kterými 
nebylo a nemohlo být v rozpočtu počítáno a ještě během prosince přijde další stravné a školkovné.  

Ve výdajích se navýšil par.3319 kultura, aby byla rezerva na Mikuláše (výdaje se zohlední až 
v prosincovém vyúčtování) a zdobení stromku a dále par. 6112 – zastupitelstva obcí.  

Obě rozpočtová opatření budou zveřejněna, jako nedílná součást tohoto zápisu. 

Usnesení 2/3a/18 

Zastupitelé obce Větrušice schvalují rozpočtové opatření č. 7/2018 tak, jak bylo navrženo. 

 
Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

3. Projednání a schválení rozpočtu na rok 2019 
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J. Dyčková uvedla, že návrh rozpočtu byl řádně vyvěšen v souladu s § 11 zákona č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. Navrhla rozpočet již dále 
neměnit, pokud obec získá další prostředky či překročí některé výdaje, což by mělo být stejně jako 
v předchozích letech poměrně ojedinělé, bude nutno přijmout rozpočtová opatření tak, jak nařizuje 
zákon. Příjmy nelze zcela odhadnout, pokud bude obec např. žádat o dotace, které získá, anebo naopak 
ekonomika zpomalí a příjmy z daní se sníží. Co se týče 6 mil. Kč, předpokládá se jejich použití na stavbu 
ČOV – částka může být i nižší.   

 

Usnesení 3/3a/18 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje rozpočet obce na rok 2019 na závazné ukazatele jako 
schodkový takto:  

 
Rozpočtové příjmy ve výši 8 044 600 Kč 

Rozpočtové výdaje ve výši 14 044 600 Kč s tím, že 6 000 000 Kč určených na stavbu ČOV bude hrazeno 
z finančních prostředků uložených na účtech obce. 

Rozpočet na závazné ukazatele bude zveřejněn společně se zápisem.   

 

Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

J. Dyčková uvedla, že k 19. 12. má obec na účtech a v hotovosti, případně na cestě celkem: 8 788 635 
Kč, přičemž ještě proběhnou vysoké platby za odpady, je nutné uhradit mzdy a odvody za prosinec.   

 
4. Projednání a schválení střednědobého výhledu rozpočtu na 2020 - 2021 

 

J. Dyčková uvedla, že návrh projednaný na minulém zasedání byl řádně vyvěšen na ÚD i na webových 
stránkách obce. OÚ neobdržel žádné námitky a připomínky, proto J. Dyčková navrhla střednědobý 
výhled rozpočtu schválit v předložené podobě. 

 

Usnesení 4/3a/18 

Zastupitelé obce schvalují střednědobý výhled rozpočtu na roky 2020 a 2021.  

  Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
5. Výběr zhotovitele na rekonstrukci HZ dle prodloužené výzvy k podání nabídek  

P. Šefčíková uvedla, že díky prodloužení výzvy na podávání nabídek na rekonstrukci HZ, obec obdržela 
dvě zapečetěné obálky s nabídkami. 

Obálky byly otevřeny komisí dne 12.12.2018 v 16:40  na obecním úřadě Větrušice za přítomnosti 
zástupkyně společnosti Tendra, která veřejnou zakázku malého rozsahu připravila a organizovala.  
Předsedkyní komise byla místostarostka obce J. Dyčková, členkami pak paní M. Šteinerová a paní B. 
Kučerová, členky kontrolního výboru.  O průběhu otevírání provedla zápis zástupkyně firmy Tendra 
paní Vojtěchová. Jediným kritériem byla nejnižší cenová nabídka, přičemž firmy měly vycházet 
z rozpočtové ceny vypracované projektovou kanceláří. 

1. Firma PN Stavební společnost s.r.o., IČ 28496931, podala nabídku 12.12 v 10:40 minut 
(převzala paní Kristiánová) – cena s DPH je 1 923 180,03 Kč. 

2. Firma Šnajdr stavby Mělník s.r.o. IČ 27110648, podala nabídku 12.12 v 15:30 (převzala J. 
Dyčková) – cena 1 933 714, 78 Kč. 
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Starostka obce uvedla, že obec po termínu obdržela ještě jednu nabídku, kterou ovšem nelze brát 
v úvahu. 

Starostka obce navrhla výběrové řízení zrušit a nevybrat žádnou firmu, a to ze dvou důvodů: 

a) Obě firmy vysoce překročily předpokládané náklady uvedené v rozpočtu projektové 
kanceláře, a to o více než 500 000 Kč 

b) Obě firmy podaly nabídky na rekonstrukci za velmi podobné částky lišící se pouze o cca 9 000 
Kč při nabídce téměř za 2 miliony. 

Starostka obce zároveň navrhla vypsat nové výběrové řízení, tentokrát nikoliv obesláním firem ale 
plným zveřejněním na profilu zadavatele na 20 dnů, dále na webu obce a na webech okolních obcí a 
zároveň zkusit získat dofinancování akce z národního programu Ministerstva pro místní rozvoj (viz bod 
6 programu zasedání) 

P. Havlík podpořil návrh a navrhl zrušit výběrové řízení, ale pokračovat v projektu, protože obec 
uhradila zpracování projektu a získala dotaci na energetické úspory. Obec má tedy k dispozici 500 000 
Kč dotace a předchozí zastupitelstvo schválilo 500 000 Kč na další rekonstrukci A je možné žádat o další 
dotaci z MMR.  

K. Špírek vznesl dotaz týkající se ukončení akce hrazené z programu Zelená úsporám. 

J. Dyčková uvedla, že konečným termínem pro závěrečnou zprávu  je 31.10.2019. 

P. Šefčíková uvedla, že by bylo možné financování následně rozdělit na snížení energetické náročnosti 
(obec je povinna hradit 55 000 Kč) a další rekonstrukci (schváleno 500 000 Kč). 

J. Růžičková navrhla navíc požádat firmy, které se účastnily řízení, o snížení nákladů, pokud je to 
možné. 

Usnesení 5/3a/18 

Zastupitelé obce ruší výběrové řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu na rekonstrukci HZ.  

  Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 

Usnesení 6/3a/18 

Zastupitelé obce schvalují vypsání nového výběrového řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu na 
rekonstrukci HZ se zveřejním na profilu zadavatele (www. vhodne-uverejneni.cz) na dobu 20 dnů.  

      Pro:    7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
6. Schválení podání žádosti o dotaci z podprogramu MMR Podpora obnovy a rozvoje venkova 

 
P. Šefčíková uvedla, že Ministerstvo pro místní rozvoj (MMR) vyhlásilo výzvy na podání žádosti v oblasti 
rozvoje venkova. Jedná se o podprogram Podpora obnovy a rozvoje venkova, jehož cílem je podpořit 
obnovu a rozvoj obcí do 3000 obyvatel, zvýšit kvalitu života jejich obyvatel a zlepšit atraktivitu obecního 
prostoru. Nastavení podprogramu předpokládá participaci místních obyvatel, sdružení a občanských 
spolků při obnově a rozvoji obcí v souladu s místními tradicemi. 

P. Šefčíková konkrétně navrhla zažádat o finanční podporu v rámci dotačního titulu: Rekonstrukce a 
přestavba veřejných budov (117d8219E), kde bychom mohli kritéria splnit. 
 
Budou podporovány akce zaměřené na obnovu veřejných budov, jejichž provoz je plně hrazen z 
obecního rozpočtu. Jedná se o:  

• Kulturní domy  
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• Obecní domy  

• Multifunkční domy  

• Školní budovy (cílem projektu není navýšit kapacitu) apod.  
 
Účastníkem podprogramu může být obec do 3000 obyvatel, včetně (k datu 01. 01. roku vyhlášení výzvy, 
což obec Větrušice splňuje). Obec musí mít zpracovaný a zastupitelstvem schválený strategický 
rozvojový dokument, což obec má, díky minulému zastupitelstvu. 
Dotace je poskytována až do výše 70 % skutečně vynaložených uznatelných nákladů akce.  
Dolní limit dotace na jednu akci činí 500 tis. Kč. Horní limit dotace na jednu akci činí 10 mil. Kč.  
Neuznatelné náklady:  
- nová výstavba,  

- související s obnovou prostor určených k bydlení,  

- nákup a pořízení vybavení, nábytku.  
 
Výstupy nesmí být komerčně využívány a sloužit k provozování ekonomické činnosti. Komerční využití, 
které je zpoplatněno, může tvořit maximálně 20% celkové kapacity (časové, dispoziční apod.). 
P. Šefčíková uvedla, že projekt na rekonstrukci objektu bývalé HZ by mohl být rozdělen na dvě části, a 
to projektová část, která splňuje podmínky již získané dotace ve výši cca 500 000 Kč, a ponechat 
financování z programu Zelená úsporám, a na část, která nejde financovat z této dotace požádat o 
peníze z výše uvedeného národního dotačního titulu.    

Usnesení 7/3a/18 

Zastupitelé obce schvalují podání žádosti o dotaci z Ministerstva pro místní rozvoj, podprogram 
Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotační titul Rekonstrukce a přestavba veřejných budov 
(117d8219E). 

  Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 

Usnesení 8/3a/18 

Zastupitelé obce schvalují pro podání žádosti o dotaci z Ministerstva pro místní rozvoj, podprogram 
Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotační titul Rekonstrukce a přestavba veřejných budov 
(117d8219E)  a firmu Ing. Tomáš Ruprich, dotační a realitní kancelář (IČ 40145018) za nabídkovou cenu 
ze dne 18.12.2018 pro podání dotace (20 000 Kč bez DPH). 

 Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
7. Projednání podkladů pro veřejnou zakázku na stavbu ČOV a kanalizace 

P. Havlík uvedl, že dokumentace má 3 části – 2 části jsou věnovány kritériím,  které je nutno splnit –  K. 
Špírek ani P. Havlík, kteří dokumentaci prověřovali, neměli  ke kritériím zásadní připomínky. Hlavní 
připomínky byly vzneseny ke smlouvě o dílo, která vykazovala řadu chyb a nesrovnalostí, sjednotily se 
např. rozdílné sazby dnů pro dokončení určitých částí ČOV, byly přidány pokuty za nevedení stavebního 
deníku, byl zahrnut roční zkušební provoz, tj. technologie bude kolaudována až po roce zkušebního 
provozu, případně bude technologie upravena a opět odzkoušena. 

P. Šefčíková doplnila, že obec obdržela rozhodnutí o registrace akce. Dotace je schválena ve výši 49 623 
836, 17 Kč. Financování je podle registrace rozděleno na rok 2020 a 2021 a dokončení pak v roce 2022. 
Zahájení je nutné v roce 2019. 
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Usnesení 9/3a/18 

Zastupitelé obce schvalují zadávací dokumentaci pro podlimitní veřejnou zakázku na stavební práce 
zadávanou dle § 58 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v užším řízení a schvalují 
návrh textu obchodních podmínek - smlouvu o dílo jako součást zadávací dokumentace. 

 Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
 

8. Smlouva o zřízení věcného břemene s Česká telekomunikační infrastruktura a.s. 

 
P.  Šefčíková uvedla, že se jedná o smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti mezi obcí Větrušice 

a společností Česká telekomunikační infrastruktura a.s. sídlo: Olšanská 2681/6, Žižkov, 130 00 Praha 3, 

IČ: 04084063, přičemž uvedená firma chce umístit na pozemku parc. č. 197/16 podzemní komunikační 

vedení veřejné komunikační sítě, tj. metalické a optické kabely a spojky v délce cca 2 běžné metry. 

Věcné břemeno by bylo za jednorázovou náhradou 1 200 Kč.  

 

Usnesení 10/3a/18 

Zastupitelé obce schvalují uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti na par. 197/16 
mezi obcí Větrušice (zastoupena starostkou obce) a společností Česká telekomunikační infrastruktura 
a.s. sídlo: Olšanská 2681/6, Žižkov, 130 00 Praha 3, IČ: 04084063 za jednorázovou náhradu 1 200 Kč a 
pověřují starostku obce jejím podpisem. 

  Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
9. Stavební  

P. Šefčíková vysvětlila, že majitelka pozemku, na němž zastupitelstvo schválilo dostavbu domu na 
minulém zasedání, uvedla, že na prudce se svažujícím pozemku má problémy parkovat jedno auto a 
dvě auta prakticky parkovat nelze. P. Šefčíková proto navrhuje revizi usnesení č. 10/2a/18,tatkto. 

 

Usnesení 11/3a/18 
 
Zastupitelstvo obce mění v usnesení č. 10/2a/18 bod a) takto: zřízení jednoho parkovacího místa na 
pozemku investora p. č. ………... Ostatní ustanovení a podmínky usnesení č. 10/2a/18 zůstávají 
v platnosti.   

  Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
10. Činnost úřadu 

a) Starostka obce sdělila, že zastupitelka Ing. Jana Růžičková dlouhodobě (od roku 2015) 
spolupracuje s obcí na základě dohody o provedení práce jako Manažerka projektu dotace na 
Dětskou skupinu. Starostka obce vysvětlila podstatu této práce, která je náročná na čas, protože 
představuje administraci celého projektu tzn. rozsáhlé kontroly docházky, plnění podmínek 
smlouvy s MPSV, kontrola plateb za školné a obědy a každých 6 měsíců zpracování průběžné 
zprávy v systému MS2014. Starostka uvedla, že by byla velmi ráda, aby paní Růžičková tuto práci 
vykonávala i nadále a navrhuje opětovné uzavření Dohody o provedení práce v souladu s § 75 a 
násl. Zákona č. 262/2006 Sb., zákoník práce. 

Zastupitelé nevznesli žádné námitky ani připomínky. 
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Usnesení 12/3a/18 

Zastupitelé obce souhlasí s uzavřením dohody o provedení práce mezi obcí větrušice a paní Ing. Janou 
Růžičkovou na výkon funkce „Manažerka projektu dotace na Dětskou skupinu“  

 

  Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Růžičková) 

 

b) Starostka obce oznámila, že obec získala dotaci na vybudování veřejné wifi sítě z evropských fondů 
ve výši 15 000 EUR (cca 390tis Kč). V okolí se stejným úspěchem mohou pochlubit jen Klecany, 
Odolena Voda a Postřižín. Dále uvedla, že po obdržení oznámení o získání dotace dne 11.12.2018 
ve stanoveném termínu do 7 dnů od obdržení oznámení podepsala jako zástupce obce grantovou 
dohodu. Nyní je potřeba vybrat dodavatele a dohodnout podmínky. V této souvislosti uvedla, že 
by bylo vhodné spojit síly s městem Klecany a Odolenou Vodou, neboť zde platí zásada, čím více 
potencionálních uživatelů veřejné sítě, tím lepší podmínky a poukázala na dobrou spolupráci 
v rámci ORP Kralupy nad Vltavou. 

c) P. Šefčíková sdělila, že proběhlo jednání DSO Dolní Povltaví dne 13.12. Byl schválen rozpočet DSO 
na rok 2019 a rozpočtový výhled, dále bylo sděleno panem Bačinou, že čistící vůz na komunikace 
byl zazimován, a žádá, aby ho obce od jara opravdu využívali, je možné ho použít i na čištění 
dešťové kanalizace. Dále byl starostkou obce po dohodě s panem starostou Veselým (Vodochody), 
že jako pořadatelé celodenní akce ,,Sousedé se dobře baví v Dolním Povltaví“ vybrali termín akce 
na 15.6.2019. Akce se uskuteční ve Větrušicích a Vodochody se budou podílet na programu, 
pomohou s organizací a i pořadatelsky. DSO vyčlenila na tuto akci z rozpočtu částku 100tis. Kč. 
Jednání s panem starostou obce Vodochody ohledně přípravy společné akce Sousedé se dobře 
baví již také proběhlo. Bylo domluveno, že společně vytvoří pracovní skupinu ze zástupců obou 
obcí, kteří již v lednu začnou s přípravami na tuto velkou akci. Členy pracovní skupiny za Větrušice 
budou J. Dyčková, F. Damek a starostka obce. 

d) P. Šefčíková uvedla, že se zúčastnila dne 18.12.2018 jednání DSO Údolí Vltavy. Jednání proběhlo 
na OÚ v Máslovicích, byl schválen rozpočet DSO na rok 2019 a taktéž rozpočtový výhled. Paní 
Kořínková -starostka Úholiček -  informovala členy o pokračujícím jednání a přípravách 
k dokončení cyklostezky podél Vltavy. P. Šefčíková na jednání vznesla dotaz, zda by DSO nemohl 
být nápomocen při záměru obce zbudovat Naučnou stezku Větrušickými roklemi, bylo domluveno 
s předsedkyní svazku paní Kořínkovou, že po novém roce se sejdou na pracovní schůzce a zjistí 
možnosti financování z některého národního dotačního titulu. 

e) P. Šefčíková uvedla, že 20.12. proběhne první jednání s představiteli KB o úvěru na ČOV a 
kanalizaci.  

f) P. Šefčíková uvedla, že stavební povolení na stavbu ČOV vydaného stavebním úřadem v Klecanech 
nabylo právní moci.  Nyní se řeší druhá část stavebního povolení na kanalizační řad a technologii 
v ČOV - vodoprávního úřadu (ORP Brandýs nad Labem). Na základě podaných připomínek musela 
obec nechat ještě zpravovat hydrogeologický posudek, zda stavbou ČOV nedojde ke snižování 
hladiny podzemních vod.  

g) P. Šefčíková informovala, že i přes nepřízeň počasí bylo rozsvícení vánočního stromu hezkou akcí 
a děkuje všem občanům, kteří se v dešti k OÚ vydali. 

h) Starostka obce na závěr požádala kolegy K. Špírka a místostarostu P. Havlíka o pomoc při řešení 
problému s narušením odtoku dešťové vody z komunikace v ulici Východní před stavbou investora 
pana …………...    
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Závěr 

Starostka obce přítomným zastupitelům poděkovala za účast a svolal další zasedání na 6.2.2019. od 
18.00 hodin do budovy Obecního úřadu 

 

Zasedání bylo ukončeno ve 20:21. 

 

 

Zapsala:             Mgr. Jana Dyčková  v.r. 

 

 

Ověřovatelé:     ing. Jana Růžičková v.r.    Filip Damek  v.r. 

 

 

 

Starostka obce:  Petra Šefčíková  v.r. 

 

 

 

Vyvěšeno dne:   22.12.  2018     

 

Sejmuto  dne:     2018 


